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Eladó Téglalakás, 63 m2, Marcali
31 990 000 Ft ( ~79 833 € )

Marcaliban eladó egy felújított, 2,5 szobás tetőtéri lakás!

Adatlap sorszáma: #696900411

Szobák: 2 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Hőszigetelt

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 1970

Felújítás éve: 2022

Kilátás: Városra néző

Tájolás: Dél

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Telefon a közelben

Tv: Kábeltévé

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Utcán ingyenesen

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: C

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó egy gyönyörűen felújított tégla lakás Marcali szívében, mely ideális

választás lehet családok, fiatal párok vagy befektetők számára. Az ingatlan

alapterülete 63 négyzetméter, ahol egy tágas szoba, egy félszoba és egy

hatalmas konyha-nappali rész található, így a terek maximális kihasználásával

élvezheti a kényelmet. A déli tájolású ingatlanból a kis francia erkélyen keresztül

csodás kilátás nyílik a városra, amely még inkább fokozza az otthon hangulatát.

A társasház hőszigetelt külsővel rendelkezik, valamint szigetelt tetővel, amely

biztosítja a kellemes hőmérsékletet a nyári melegben és a téli hidegben

egyaránt. A tetőszerkezet cserép fedéssel van ellátva.  A cirkófűtés mellett saját

split klíma gondoskodik a kellemes hőmérsékletről. A lakás teljes felújításon

esett át a közelmúltban. A tetőtéri ablakok mindegyike Velux, sötétítővel ellátva.

A bejárati ajtó is hőszigetelt változatra lett cserélve. A teljes elektromos és

vízvezeték rendszer fel lett újítva. Ahogy azt a képek is szemléltetik, a konyha és

fürdőszoba is modern és időtálló stílusban lett újjá építve. Minden anyag és

burkolat felhasználás minőségi alapanyagokból lett megvalósítva. A lakás 1/1

tulajdon, a bútorzat alku tárgyát képezi.

Ne hagyja ki ezt a különleges lehetőséget, hogy egy igazán kényelmes és

modern lakás tulajdonosa lehessen Marcali központjában!   

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

Zum Verkauf steht eine schön renovierte Backsteinwohnung im Herzen von

Marcal, ideal für Familien, junge Paare oder Investoren. Die Immobilie hat eine

Grundfläche von 63 Quadratmetern, mit einem geräumigen Zimmer, einem

halben Schlafzimmer und einer großen Wohnküche, so dass Sie maximalen

Komfort genießen können, während das Beste aus dem Raum zu machen. Vom

kleinen französischen Balkon aus genießt man einen herrlichen Blick auf die

Stadt, was das Ambiente der Wohnung zusätzlich aufwertet. Die Wohnung hat

eine isolierte Außenfassade und ein isoliertes Dach, um sowohl in der

Sommerhitze als auch in der Winterkälte eine angenehme Temperatur zu

gewährleisten. Die Dachkonstruktion ist mit Ziegeln gedeckt. Zusätzlich zu der

Kreislaufheizung verfügt das Haus über eine eigene Split-Klimaanlage, die für

eine angenehme Temperatur sorgt. Die Wohnung wurde kürzlich komplett

renoviert. Die Fenster im Dachgeschoss sind alle Velux-Fenster mit

Verdunkelungsrollos. Auch die Eingangstür wurde durch eine isolierte Version

ersetzt. Die gesamte Elektro- und Sanitäranlage wurde erneuert. Wie auf den

Bildern zu sehen ist, wurden die Küche und das Bad in einem modernen und

zeitlosen Stil umgebaut. Alle Materialien und Ausstattungen sind von hoher

Qualität. Die Wohnung ist 1/1 Eigentum, Möbel sind verhandelbar.

Verpassen Sie nicht diese besondere Gelegenheit, eine wirklich komfortable und

moderne Wohnung im Zentrum von Marcal zu besitzen!

Diese Eigenschaft ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, in jeder Gegend des Landes! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete Angebot auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

For sale is a beautifully renovated brick apartment in the heart of Marcal, ideal

for families, young couples or investors. The property has a floor area of 63

square meters, with a spacious room, a half room and a large kitchen-living

room, so you can enjoy maximum comfort while making the most of the space.

The south-facing property enjoys wonderful views of the city from the small

French balcony, which further enhances the ambience of the home. The

condominium has an insulated exterior and an insulated roof to ensure a

comfortable temperature in both the summer heat and the winter cold. The roof

structure is tiled. In addition to the circular heating system, the house has its

own split air-conditioning system to ensure a comfortable temperature. The

apartment has recently undergone a complete renovation. The windows in the

attic are all Velux with blinds. The front door has also been replaced with an

insulated version. The entire electrical and plumbing system has been

renovated. As the pictures illustrate, the kitchen and bathroom have been

rebuilt in a modern and timeless style. All materials and finishes are of high

quality. The apartment is 1/1 ownership, furniture is negotiable.

Do not miss this special opportunity to own a truly comfortable and modern

apartment in the center of Marcal!

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager! We can help you achieve your goals, in any area of the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


